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15 september 2022 
 
Onderwerp: Verbetervoorstellen voor tegengaan lokale armoede 2022-2023 

 

Schriftelijke vragen aan het College, 

 

Voorafgaand de raadsvergadering van 1 september j.l. zijn er door meerdere raadsleden vragen aan het college 
gesteld naar aanleiding van de forse stijging van (energie)prijzen als ook landelijke inflatiecijfers en de gevolgen 
die dat heeft voor een groeiende groep inwoners die moet rond zien te komen onder, rond en net boven de 
armoedegrens. 

Om als gemeenteraad meer grip te krijgen op het voorkomen van oplopende schulden onder inwoners rond de 
armoedegrens zien de fracties van PVDA, GroenLinks, D66 en het CDA graag de volgende vragen beantwoord.  

 

1.  Deelt het college onze mening dat het gemeentebestuur een lokale verantwoordelijkheid heeft om ervoor te 
zorgen dat er niet meer huishoudens in de financiële problemen komen, zeker nu landelijke maatregelen zoals 
aanpassing van toeslagen, en het minimumloon en de daaraan gekoppelde uitkeringen, nog even op zich laten 
wachten? 

2. Worden de gemeentelijke minimaregelingen jaarlijks gecorrigeerd op basis van een inflatiecorrectie? Zo ja, 
wanneer? En welk percentage wordt toegepast gelet op de veel hogere inflatie op dit moment?  

2a. Acht het college deze inflatiecorrectie voldoende? Denk hierbij ook aan het Jeugdsport- en cultuurfonds om 
ervoor te zorgen dat iedereen kan blijven meedoen.  

2b. Hoe kijkt het college aan tegen het verhogen van de gemeentelijke minimaregelingen op basis van de hoge 
inflatie? Wat kan een hogere inflatiecorrectie of tijdelijke energietoeslag hierin betekenen? 

3. Welke (wellicht ongewenste) effecten heeft de geldende vermogensgrens bij minimaregelingen op dit 
moment bij huishoudens, en is het verstandig volgens het college om deze vermogensgrens (tijdelijk) omhoog bij 
te stellen, gelet op toenemende uitgaven als gevolg van de energiecrisis, de inflatie en het toenemende aantal 
mensen waarvan verwacht wordt dat deze in de financiële problemen zal komen de komende tijd?   

4. Hoe kijkt het college aan tegen het (tijdelijk) verhogen van de draagkrachtgrens voor minimaregelingen in 
2022 en 2023?  

5.  Welke mogelijkheden ziet het college om de individuele bijzondere bijstand te verruimen? Bijvoorbeeld door 
(tijdelijk) de inkomensgrens te verhogen? 
 
6. Welk effect verwacht het college op het eigen minimabeleid van het aangekondigde voorstel van het kabinet 
om het minimumloon met 10 procent te verhogen en de daaraan gekoppelde uitkeringen? Wat betekent dit 
voor de gemeentelijke aanpak?  

7. Kan het college de gemeenteraad informeren over mogelijke dekkingsvoorstellen voor bovenstaande 
maatregelen zodat de gemeenteraad bij de begrotingsbehandeling dit najaar een afgewogen beslissing kan 
nemen? 



8. Bovenstaande vragen gaan over mogelijkheden om financiële steun te geven. Ziet het college op korte termijn 
nog extra mogelijkheden om naast uitbreiding van financiële steun, ook fors in te zetten op het besparen van 
energie voor zowel huishoudens met de koop- als huurwoningen? Is hierover reeds overleg met Kleurrijk 
wonen?  

9. Op welke wijze weten inwoners op laagdrempelige wijze bovenstaande regelingen maar ook tips te vinden? 
Wat kan de gemeente Culemborg, incl. haar partners, doen om dit nog verder te verbeteren? 

10. Worden mensen in de schuldhulpverlening en in het bestand van Werkzaak op dit moment actief benaderd 
om te kijken of zij goed gebruik maken van bestaande regelingen en tips, en of er aanvullende steun nodig is? Zo 
ja, wat komt hier uit? 

11. Is het een idee om, net als in de coronacrisis, vanuit Culemborg met 1 loket of via Platform Culemborg 
bijvoorbeeld, lokale initiatieven (voedsel- en kledingbanken bijv.) en ondersteuning die ook inwoners willen 
bieden te bundelen, verbinden en zichtbaar te maken?  
 

Wij zien het antwoord op bovenstaande verbetervoorstellen gaarne tegemoet. Bij voorkeur gaan we over de 
beantwoording van vragen gezamenlijk in overleg met portefeuillehouder.  
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